

Orders of the Day

Tuesday, 26th May, 1987

No. 1.

12th May, 1987—Resuming the debate on the motion of the Honourable Senator Cogger, seconded by the Honourable Senator David, for the second reading of the Bill C-22, An Act to amend the Patent Act and to provide for certain matters in relation thereto.—(*Honourable Senator Gigantès*).

No. 2.

14th April, 1987—Second reading of the Bill S-8, An Act to amend the Citizenship Act (foreign spouses).—(*Honourable Senator Bosa*).

No. 3.

7th April, 1987—Resuming the debate on the motion of the Honourable Senator Bélisle, seconded by the Honourable Senator Nurgitz, for the second reading of the Bill S-7, An Act to incorporate the Regional Vicar for Canada of the Prelature of the Holy Cross and Opus Dei.—(*Honourable Senator Le Moyne*).

No. 4.

11th March, 1987—Resuming the debate on the inquiry of the Honourable Senator Fairbairn calling the attention of the Senate to the question of illiteracy in Canada.—(*Honourable Senator Gigantès*).

No. 5.

13th May, 1987—Resuming the debate on the motion of the Honourable Senator Roblin, P.C., seconded by the Honourable Senator Flynn, P.C.:

That it is timely for the Senate of Canada to take into consideration the agenda set out in the Meech Lake communiqué on the subject of Senate Reform including the following:

- the functions and role of the Senate;
- the powers of the Senate;
- the method of selection of Senators; and
- the distribution of Senate seats.—(*Honourable Senator Frith*).

Ordre du jour

Le mardi 26 mai 1987

N° 1.

12 mai 1987—Reprise du débat sur la motion de l'honorable sénateur Cogger, appuyé par l'honorable sénateur David, tendant à la deuxième lecture du Projet de loi C-22, Loi modifiant la Loi sur les brevets et prévoyant certaines dispositions connexes.—(*L'honorable sénateur Gigantès*).

N° 2.

14 avril 1987—Deuxième lecture du Projet de loi S-8, Loi modifiant la Loi sur la citoyenneté (conjoints étrangers).—(*L'honorable sénateur Bosa*).

N° 3.

7 avril 1987—Reprise du débat sur la motion de l'honorable sénateur Bélisle, appuyé par l'honorable sénateur Nurgitz, tendant à la deuxième lecture du Projet de loi S-7, Loi constituant en personne morale le vicaire régional pour le Canada de la Prélature de la Sainte-Croix et Opus Dei.—(*L'honorable sénateur Le Moyne*).

N° 4.

11 mars 1987—Reprise du débat sur l'interpellation de l'honorable sénateur Fairbairn, attirant l'attention du Sénat sur la question de l'analphabétisme au Canada.—(*L'honorable sénateur Gigantès*).

N° 5.

13 mai 1987—Reprise du débat sur la motion de l'honorable sénateur Roblin, C.P., appuyé par l'honorable sénateur Flynn, C.P.,

Qu'il est opportun pour le Sénat du Canada de prendre en considération le programme annoncé dans le communiqué du lac Meech relativement à la réforme du Sénat, dont notamment:

- les fonctions et le rôle du Sénat;
- les pouvoirs du Sénat;
- le mode de sélection des sénateurs; et
- la répartition des sièges au Sénat.—(*L'honorable sénateur Frith*).